
1. ÜNİTE GRAMER KONULARI 

A. Bir aktiviteyi yapmayı sevip sevmediğimizi 

söylerken aşağıdaki yapıları kullanabiliriz. 

 I like going to the cinema. (Sinemaya gitmeyi severim.) 

 I enjoy eating out. (Dışarda yemek yemeyi severim.) 

 I love playing games. (Oyun oynamayı severim.) 

 I dislike watching movies. (Film izlemeyi sevmem.) 

 I don’t like having parties. (Parti yapmayı sevmem.) 

 I hate drinking coke. (Kola içmekten nefret ederim.) 

 

Not: Görüldüğü gibi, “like, enjoy, love, dislike ve 

hate” gibi fiillerden sonra gelen fiillere “-ing” eklenir. 

B. “WOULD LIKE” 

“would like” istemek anlamı katar. Soru cümlelerinde 

kullanımı ve bu soruya olumlu-olumsuz cevaplar 

aşağıdaki gibidir. 

 Would you like to go out? (Dışarı çıkmak ister misin?) 

 Would you like to walk? (Yürümek ister misin?) 

+ Yes, I would. (Evet, isterim.) 

+ Yes, I would love to. (Evet, seve seve.) 

+ Yes, that would be great. (Evet, harika olur.) 

-  No, thanks. (Hayır, teşekkürler.) 

-  I’m sorry, I can’t. (Üzgünüm, yapamam.) 

-  I’d love to but… (İsterdim ama…) 

C. “PRESENT CONTINUOUS TENSE” 

“Şimdiki Zaman” anlamına gelir. Konuşma anında 

devam eden olayları anlatmak için kullanılır. Hangi 

özneden sonra hangi yardımcı fiilin geldiğine dikkat 

edelim. 

 I am going to a soccer match. (Futbol maçına 

gidiyorum.) 

 He / She / It is going to the park. (O parka gidiyor.) 

 You are coming home. (Sen eve geliyorsun.) 

 We are eating pizza. (Pizza yiyoruz.) 

 They are studying. (Onlar ders çalışıyor.) 

 Jack is sleeping. (Jack uyuyor.) 

 Jack and Jessica are running. (Jack ve Jessica 

koşuyor.) 

D. FUTURE TENSE WITH “BE GOING TO” 

“be going to” ile gelecek zaman anlamına gelir. 

Planlanmış etkinliklerimizi anlatmada kullanılır. 

 I am going to go to a soccer match. (Futbol maçına 

gideceğim.) 

 He / She / It is going to go to the park. (O parka 

gidecek.) 

 You are going to come home. (Sen eve 

geleceksin.) 

 We are going to eat pizza. (Pizza yiyeceğiz.) 

 They are going to study. (Onlar ders çalışacak.) 

 Jack is going to sleep. (Jack uyuyacak.) 

 Jack and Jessica are going to run. (Jack ve 

Jessica koşacaklar.) 

 ………………………………………. 

E. Davetiye-Mektup Yazma 

 

        Kime yazılıyor 

 

    Davetiyenin içeriği 

 

 

 

     Veda ifadeleri 

 

     Kim yazmış 

 

F. Gün-Ay Tarih Belirtme 

İngilizcede gün-ay şeklinde tarih iki şekilde söylenebilir. 

1. Önce gün, sonra ay olabilir. 

 

1st May  1 Mayıs 5th June  5 Haziran 

 

2. Önce ay, sonra gün söylenebilir. 

 

May 1st  1 Mayıs June 5th  5 Haziran 

Not: İngilizcede, tarihlerdeki günleri söylerken sıra sayıları 

kullanılır. Bazı sıra sayıları: 

1st : First: Birinci     16th : Sixteenth: On altıncı 
2nd : Second: İkinci     17th : Seventeenth: On yedinci 
3rd : Third: Üçüncü     18th : Eighteenth: On sekizinci 
4th : Fourth: Dördüncü    19th :Nineteenth: On dokuzuncu 
5th : Fifth: Beşinci     20th : Twentieth: Yirminci 
6th : Sixth: Altıncı     21st  :Twenty first: Yirmi birinci 
7th : Seventh: Yedinci    22nd : Twenty second: Yirmi ikinci 
8th : Eighth: Sekizinci    23rd : Twenty third: Yirmi üçüncü 
9th : Nineth: Dokuzuncu    24th : Twenty fourth: Yirmi dördüncü 

10th : Tenth: Onuncu    25th : Twenty fifth: Yirmi beşinci 
11th : Eleventh: On birinci    26th : Twenty sixth: Yirmi altıncı 
12th : Twelfth: On ikinci    27th : Twenty seventh: Yirmi yedinci 
13th : Thirteenth: On üçüncü    28th : Twenty eighth: Yirmi sekizinci 
14th : Fourteenth: On dördüncü        29th : Twenty nineth: Yirmi dokuzuncu 

15th : Fifteenth: On beşinci    30th : Thirtieth: Otuzuncu 

Dear Martin, 

 

Pease come to my party. It is on 

Saturday 12th December. It starts 

at 4 p.m. I hope yo can come. 

 

See you soon. 

 

Mary 


